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2022Z05223 

Vragen van het lid Van der Graaf (ChristenUnie) aan de Minister van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over het collegegeldtarief voor Oekraïense 
studenten (ingezonden 18 maart 2022). 

Vraag 1
Klopt het dat onderwijsinstellingen zelf het instellingscollegegeldtarief kunnen 
verlagen naar het wettelijk collegegeldtarief? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat verlagen van het collegegeldtarief een goede manier 
kan zijn om Oekraïense en ook Russische studenten in Nederland zo goed 
mogelijk op te vangen? 

Vraag 3
Zijn er al onderwijsinstellingen die dit doen? 

Vraag 4
Bent u bereid om onderwijsinstellingen op te roepen het collegegeldtarief te 
verlagen? 

Vraag 5
Is het ter beschikking gestelde bedrag van € 1 miljoen ook bedoeld voor een 
verlaging van het collegegeldtarief? Denkt u dat dit bedrag voldoende is voor 
zowel activiteiten als verlaging? Hoe gaat u dat monitoren en wat bent u 
bereid te doen indien het onvoldoende is? 

Vraag 6
Wanneer bent u van plan de Kamer te informeren over welke concrete 
stappen u van plan bent te zetten om studenten en onderzoekers zo goed 
mogelijk op te vangen?
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